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Pruszków, dnia 30 stycznia 2019 roku

Szanowny Pan
Maciej Robert Roszkowski

Radny Rady Miejskiej
w pruszkowie

ODPOWIEDZ NA INTERPELACJĘ NR 6 / 2019
w sprawie skarg mieszkańców nafunkcjonowanie StraZy Miejskiej

Bardzo dziękuję za zainteręsowanię się przez Pana Radnego oraz przekazanle informacji
o problemie, który jest mi znany zarówno z obserwacji własnych, jak i przekazywanych przez
mieszkańców naszego miasta w związku z nagminnym, nieprawidłowym zatrrymywaniem się i postojem

pojazdów. Także, nieprawidłowości w zachowaniu się kierowców występujących w rejonach, które

wymienione są w Pana interpelacji.
Z uwagi, na postawione zarzlsĘ o niereagowaniu na przekazywane zg}oszenia przęz

mieszkańców, zarówno te kierowane drogą elektroniczną, jak i telefoniczną, a dotyczące spraw
podniesionych w Pana interpelacji, poleciłem przeprowadzenie wnikliwej ich weryfikacji oraz weryfikacji
wydruku zńączonych do niej zdjęó,

Straż Miejska w Pruszkowie, prowadzi rejestr elektroniczny wpływających do stanowiska
dowodzenia zgłoszeń oraz podejmowanych czynności służbowych oraz rejestr w formie tradycyjnej,

co pozwala na pełną kontrolę i weryfikacj ę działaniajednostki. Z ptzekazanej przez Pana dokumentacji,

zweryfikowano zgloszenia elektroniczne i telefoniczne przesłanych zŃącznikow. Przeprowadzona
kontrola crynności ujawniła, iż tylko od tych osób, które są znane z imienia i nazwiska oraz numerów
telęfonów i adresów email, które wykorzystują, straznicy miejscy w roku 2018 podjęli ponad 500

interwencji w stosunku do kierowców, naruszających przepisy ruchu drogowego. Żadnę ze zgłoszeń,
nie pozostało bez ich realizacji, pomimo nieprawidłowej formy ichprzekazywania (dot. korespondencji
email), tj. braku danych osobowych zgłaszającego oraz adręsu korespondencji, atakże daty i godziny

stwierdzonego wykroczenia. Powyższe wymagania formalne, są niezbędne do umożliwięnia wszczęcia
postępowania w sprawie o wykroczenie, na podstawie zgj,oszenia elektroniaznęgo, Ponadto osoba

zgłaszająca, wielokrotnie zostńa poinformowana o obowiązującym trybie przekazywania informacji

o wykroczeniu. W kontakcie email, była ona również zapraszana do prrybycia osobistego, do siedzibY

Strazy Miejskiej, z azego nie skorzystała.
Rejon al, Niepodległości, jak i rejon al. Armii Krajowej pozostaje w stĄm, dorażnym zainteresowaniu

StiaĘ Miejskiej, gdzie funkcjonariusze w porozumieniu z administracją TBS Zielęń Miejska,

doprowadzili do uregulowania ,,organizacji ruchu" i zniwelowania nieprawidłowości w oznakowaniu tego

terenu, co umożliwiło podejmowanie interwencji w stosunku do kierowców, nieprawidłowo parkujących

swoje pojazdy.
Łącznie, według stanu na dzień3l grudnia 2018 roku podjęto ponad 3.000 interwencji (dane systemu

rejestru elektronicznego interwencji S.M,) wobec kierowców naruszających przepisy ruchu drogowego,

W wyniku podjętych dziŃań, strażnicy zakończyli ponad 75oń wszczęlych na tej podstawie postępowań

w trybie postępowania mandatowego lub przy zastosowaniu art. 41kodeksu wykroczeń.
Odnosząc się do opisanej przezPana Radnego sy.tuacji braku reakcji na zgłoszenia z zakręsu

ochrony środowiska naturalnego i porządku, o których informują mieszkańcy, zapewniam, że zarówno mi

osobiście, jak i strażnikom zaleĘ na reagowaniu na wszelkie nieprawidłowości w tym zakresie, W roku

ż0I8, zrealizowano 599 takich zgłoszeń oraz przeprowadzono 275 kontroli pomiarów na tęrenie całego

miasta. Dodatkowo, strażnicy w ramach posiadanego upoważnienie Pre4ydent Miasta Pruszkowa,

skontrolowali l 1 7 instal acji grzewczych,
Mając na wzg\ędzie dobro mieszkańców, strażnicy miejscy w ramach posiadanych uprawnień

w dalszym ciągu będą kontynuować i poszerzaó swoje czynności kontrolne w tych, sprawach.

Mam nadziej ę, że ptzyniesie to oczekiwaną poprawę.
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Otrzymuią: S§{$łtis
l . Pan Krzysźof Biskupski - Przewodniczący R,M. w Pruszkowie;
2. Wydział Organizacyjno - Administracy.jny U.M Pruszków;
3. a]a-

Zpoważaniem

Z up. Prezydonta Mia§ta

ZASTĘPCAPRBZYDENTA
MIASTA PRUSZKOWAe-

Beata


